
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 06.12.2018  
 
Terje Søviknes (Frp) sette fram slikt forslag: 
 

Alternativ. 
 

1. «På fylkesvegar i Hordaland skal ein som hovudregel nytta ordinære busslommer ved 
etablering av nye busstopp 

2. Ved oppgradering av eksisterande busslommer skal ein ikkje nytta kantstopp.» 
 
Røysting 
 
Søviknes sitt forslag fekk 11 røyster (Frp, H, V, Krf, Sp, 2A) mot 4 røyster for innstillinga. 
 
Vedtak 
 
1. På fylkesvegar i Hordaland skal ein som hovudregel nytta ordinære busslommer ved etablering av nye 

busstopp. 
 

2. Ved oppgradering av eksisterande busslommer skal ein ikkje nytta kantstopp. 


